
                                                                  

Dagsorden og referat fra bestyrelsesmøde d. 21/6 2021 kl. 17.00-

19.00. 

 

Mødested:  

Dagtilbudsdistrikt øst, Abildvej 20A, 1 sal. Mødet holdes på skolens læreværelse, dette 

er også på 1.sal. (Randi står klar og guider jer den rigtige vej)  

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: 

Formand Jesper Bøgh Sørensen – Landbørnehaven 

Næstformand Louise Thomsen – Abildgaard 

Martin Apel – Pilekvisten  

Kira Rødkær – Mælkevejen 

Mikael Sandst Jensen – Øster Dahl 

Malene Bech Nørgaard – Spiren 

Julie Munk – Abildvej 

Christel Philipsen – Spiloppen 

Janni Nibuhr Thrysøe – Dagplejen 

Medarbejderrepræsentanter: 

Anja Andreasen 

Anne-Mette Haagensen 

Forældrebestyrelsens sekretær: 

Randi Pauli Nyhagen 

Referent: 

Kirsten Christensen 

 

Afbud: 

Mikael Sandst Jensen 

Christel Philipsen 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde den 17/3 

 Referatet er godkendt 

 

2. Orientering ved Randi 

https://www.bing.com/images/search?view=detailV2&ccid=z98LimrE&id=FC12A77C2B3921B836DC4AC08374DA933F815602&thid=OIP.z98LimrEFYBxxWz43lp1bwHaHa&mediaurl=https%3a%2f%2fth.bing.com%2fth%2fid%2fRcfdf0b8a6ac4158071c56cf8de5a756f%3frik%3dAlaBP5PadIPASg%26riu%3dhttp%253a%252f%252fspicyewa.se%252fwp-content%252fuploads%252f2009%252f04%252fsmiley-glad.jpg%26ehk%3dp3gUhkSUx670EnjY8dEDz3vxVpXiLm0WDaUPvytjuq8%253d%26risl%3d%26pid%3dImgRaw&exph=460&expw=460&q=glad+smiley&simid=608015963032788666&ck=C4B435E395792E6DCC254C470FA27FF8&selectedIndex=11&FORM=IRPRST


                                                                  
 Print af dagsorden og bilag: 

o Der printes ikke længere dagsorden og bilag ud til møderne, da vi hellere 

vil redde regnskoven. Alle har alligevel forberedt sig på mødet inden, så 

derfor er det spild af papir. 

 Byggeprocesserne:  

 Randi fortalte om indflytningen i Golfparken, samt en status på byggerierne 

på Abildvej. Børnehuset Abildvej forventes færdigt til uge 42. Desuden blev 

der talt om arbejdet med lukning af Humlebien d. 1. juli. 

 

3. Budget (bilag vedhæftet) 

 En gennemgang af budgettet viste at der er styr på økonomien. 

 

 

4. Læreplaner 

 Vi har aftalt at vi løbende læser og diskuterer læreplanerne fra alle vores 

dagtilbud. Vi tager to læreplaner ad gangen. Vi starter ud med læreplanerne fra 

Dagplejen og Mælkevejen (vedhæftet) 

o Læreplanerne fik følgende kommentarer: Fantastisk læreplan, gode 

hverdagseksempler, meget eksempelfixeret – spiselig, meget 

overskuelig.  

o Der blev desuden talt om hvad KVALid er, og hvordan KVALid indgår i de 

pædagogiske tilsyn i husene og dagplejen.  

o Der blev spurgt ind til Mælkevejens projekt hvor de er på hjemmebesøg 

sammen med sundhedsplejersken. Det er med til at give et godt 

fundament i forældresamarbejdet – bygger bro mellem hjem og 

institution. 

o Maryfonden: fri for mobberi 

 

5. Forældremøde med valg til bestyrelsen i efteråret. 

 I efteråret har vi bestyrelsesvalg, og derfor giver det god mening at vi 

allerede nu drøfter/beslutter hvordan vi tænker at vi vil holde det.  

o Der blev drøftet forskellige muligheder for oplæg til et fælles 

forældremøde i efteråret. Vi aftalte at vi har en uge til at tænke over 

nye/andre emner, som meldes tilbage til Randi senest på mandag. Hvis 

der er noget der skal drøftes allerede nu, så indkaldes til et teamsmøde 

hurtigst muligt.  

 

6. Institutionsbesøg i efteråret? 



                                                                  
 Når den nye bestyrelse er dannet, og alle byggerierne er færdige, vil det så 

give mening at tage på en besøgsrunde i distriktet? Hvad vil vi med 

sådanne besøg? 

o Der var bred enighed om, at vi gerne vil rundt og se alle institutionerne i 

distriktet. Det sættes på dagsordenen senere på året, når alle 

byggerierne er færdige. 

 

7. Eventuelt 

 Der blev talt om muligheden for fortsat at holde en pædagogisk dag om året 

på en hverdag. Datoen for det enkelte hus meldes ud i så god tid som muligt. 

De børn der kommer i dagtilbud den dag der er pædagogisk dag, vil blive 

passet af kendte vikarer. 

 Der var en nysgerrighed på barnets hverdag i institutionen. Er det muligt at 

man som forældre kan komme og deltage et par timer en dag i institutionen? 

Lidt ligesom bedsteforældredag? Det er noget det enkelte hus beslutter, når 

corona tillader det. Der kan eventuelt inspireres af Mælkevejens 

forældrecafeer. 

 

8. Punkter til næste møde 

 2 nye læreplaner 

 Forældremøde i efteråret 

 Parkeringsforhold på Abildvej 

 

Nyt møde den 1/9 2021, kl. 17.00-19.00 i konferencelokalet, Abildvej 20A 

 

 

 

 

 

 


